

Protokoll. Kommittén för Hälsa-, Miljö- och Säkerhet (HMS-K) vid Biologiska institutionen och CEC

Närvaro

Närvarande ledamöter

Jessica Abbott, *Prefekt (adjungerad)*

Henrik Wendel, *Ordförande*

Joakim Nilsson, *Administrativ chef, Biologi (adjungerad)*

Carina Rasmussen *Huvudskyddsombud ST*

Staffan Bensch, *Chef Evolutionär ekologi och infektionsbiologi*

Magne Friberg, *Chef Biodiversitet och evolution*

Mats Hansson, *Chef Molekylär biovetenskap*

Eric Warrant, *Chef Sinnesbiologi*

Anders Nilsson, *Chef Funktionell ekologi*

Niklas Wahlberg, *Museichef biologiska museet*

Madeleine Egonsson, *MYS*

Elisabeth Gauger, *Sekreterare, Fastighetsgruppen på Biologi*

Frånvarande ledamöter

Fredrik Johansson, *Huvudstudierektor grundutbildningen*

Anna Ekberg, *Administrativ chef, CEC*

Wilhelm May, *Skyddsombud, CEC*

Rebecca Malmström, *Skyddsombud, CEC*

Ragnhild Möller, *Arbetsmiljösamordnare, N-fak, (adjungerad)*

Caroline Schillén, *HR-partner, N-fak, (adjungerad)*

Doktorandrepresentant

SACO-representant

Johan Ohlin, *Arbetsmiljöingenjör FHV (adjungerad)*

Freja Waxin Borén, *MYS*

Simon Cederblad, *BUG*

Alexander Grönberg, *BUG*

§ 1 Mötet öppnas

Ordföranden förklarar mötet öppnat.

§ 2 Utseende av justeringsperson

Mötet utser Carina Rasmussen att justera dagens protokoll.

§ 3 Fastställande av dagordningen

Dagordningen fastställs.

§ 4 Föregående mötesprotokoll

Protokollet går igenom, uppdatering av aktuella ärenden kommer i §5.

Protokollet läggs till handlingarna.

§ 5 Aktuella ärenden

- Avdelningscheferna har lämnat över uppgiften till sina tekniker om att undersöka behovet av förvaring av kemikalier. En gedigen genomgång utförs av avdelningarnas tekniker gällande vilka skåp som behövs vid förvaring av de olika kemikalierna. HW kommer att samla in all information och tillsammans med teknikerna ta fram vilka skåp som behövs och var de kan ställas. CR framförde idéer om att vissa enskilda kemikalier som väteperoxid som har extra stränga förvaring krav, borde ha en gemensam förvaringsplats för hela Ekologihuset och då förvaras på ett ställe.
- IA anmälan för städerska som skar sig på glasskärva som låg i vanlig soppåse i Ekologihuset blev inte gjord. HW gör en IA anmälan på denna incident.
- Man kan ha protokoll för skyddsronnd i IA. Johan Ohlin berättar mer om detta vid nästa HSO möte.
- Projektpresentationsmöte angående P2-labb och disktrum hålls den 11/6 där projektavtal ska upprättas av projektgruppen, LU Bygg, HW, FC, JO och skyddsombud från berörda avdelningar.
- Projektavtal finns nu för ombyggnad av Tanken. Väntar på att jobbet ska utföras. GU labb + kemikalieförråd kommer att projekteras när P2-labbsprojekteringen är färdig.
- På plan 3 är vissa åtgärder beställda inför flytten och andra avvaktar diskussioner med ventilationsfirma.
- B312 är så långt framskriden att jobbet ska utföras.
- Kurslabb på plan 1 i Biologihus A har utretts gällande flytt av verksamhet från Biologihus D.
- HW vill ha en prioriteringslista från avdelningscheferna över vilka frysar som kan placeras i Isbjörnen. Larm kommer att kunna kopplas in till enskilda frysboxar. En inventering över husets -80C

frysar bör göras och även en rensning i frysarna bör göras för att minska antal frysar.

- Vid förra mötet delades en lista ut till avdelningscheferna över alla punkterna uppkomna vid skyddsronder och brandskyddskontroller. Vid dagens möte rapporterade avdelningscheferna om sina åtgärder.
- En brandingenjör kommer hit för att se över vår skyltning till utrymningsvägar då vi upplever att skyltningen inte stämmer.

§ 6 Meddelanden och information från avdelningarna

§ 7 Nyheter från universitetsadministrationen

§ 8 Synpunkter från studenterna

§ 9 Övriga frågor

§ 10 Kommande sammanträde

Nästkommade möten är den 16 september i E-A120 kl.14.00.

§ 11 Sammanträdet avslutas

Ordföranden förklarar sammanträdet avslutat.

Vid protokollet

Elisabeth Gauger

Justeras

Carina Rasmussen, Huvudskyddsombud ST

Henrik Wendel, Ordförande